工业级重型立式钻床/攻丝机

Industrial heavy duty vertical drill/tapping

CE标准, 主轴断电保护罩 双速电机, 最高可达到3000+RPM, 应对多种加工需求; 4挡主轴自动进给速度,钻孔攻丝行程可限位,攻丝限位反转;

CE standard, spindle power-off protection cover

Two-speed motor, up to 3000+rpm, to meet various processing needs;

4-speed spindle automatic feed rate, the drilling and tapping stroke can be limited, and the tapping limit is reversed;

The working table of the spindle box is lifted and lowered, and the worm gear and worm mechanism are adopted, and the operation is light and fast.





广泛用于工厂、维修店铺、学校、科创中心及科研单位教学演示使用,适合家用DIY, 航模零件、钟表零件加工: 可加工钛、不锈钢、45号钢、铁、铝、铜等各类有色金属和木材、尼龙等各类软材料。

Widely used in factories, maintenance shops, schools, science and technology innovation centers and scientific research units teaching demonstration use, suitable for household DIY, model airplane parts, clock parts processing;

Can process titanium, stainless steel, 45 steel, iron, aluminum, copper and other non-ferrous metals and wood, nylon and other soft materials.













型号	Model	CTZ35
最大钻孔直径	Max. drilling diameter	35mm
主轴行程	Spindle stroke	150mm
最大攻丝能力(钢件/铸件)	Max. Tapping Capacity (Steel/Casting)	M14/M18
主轴锥度	Spindle taper	MT4
主轴转速 (级数)	Spindle speeds (Grade)	75~3010RPM (50HZ)
主轴进给速度	Quill Feed Rates	0.10、0.15、0.22、0.30 (mm)
		0.004、0.006、0.009、0.012 (in)
立柱直径	Column diameter	120mm
主轴到立柱距离	Max. Spindle to Column	320mm
主轴端面到工作台距离	Max. Spindle to Table	880mm
主轴端面到底座距离	Distance From Spindle to Base	960~1215mm
底座尺寸	Base area	670x400mm
主轴箱头行程	Head travel	260mm
工作台尺寸	Table size	500x400mm
工作台行程	Max. Movement of Work Table	510mm
电机功率	Motor Power	1.5KW/1.8KW
电压	Voltage	380V
外形尺寸	Overall dimensions	560x680x1850mm
净重	N.W.	307kg

产品外形尺寸为手工测量,存在较小误差,为正常情况,具体以实物为准。

The dimensions of the product are measured manually, and there is a small error, which is normal, and the actual product shall prevail.